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 תודה מראש!!!

 לגשת לכונן ההצלה... אבא רוצה לשמוע שבחרת בחיים.. ...יענקי שלי

!! היה זה הקריאות של אותנו אלו של שתים שלוש בלילה... אחד הדברים שהכי זעזעוכשהיינו שם במירון... בשעות הקשות ה
גשת ... לגשת לעמדה של זק"א... לואלחנן שלמה ורוניוהכוננים... הוקראו שם רשימות ארוכות של שמות יענקי רייזנר וקובי 

כשעמדתי שם מול הרשימות הארוכות  ..ההורים דואגים לכם!!! רוצים לשמוע שהכל בסדר. עמדה של יד עזרא ושולמית...ל
מתחננים... אנא... בננו ו שליבם יוצא בדאגהאבא ואמא  יש מעגל סגור של האלו... הבנתי שמאחורי כל שם כזה שמקריאים כאן

 היקר... תבא לעדכן אותנו שאתה חי!!! תעדכנן אותנו שנשארת בחיים!!! 

יאים את השם שלו... הוא בחור מישיבה קטנה... והוא בדיוק עשה איזה וחשבתי לעצמי... תאר לעצמך שהיענקי הזה שכעת מקר
הוא כמובן שו  להם הוא אמר שהוא נשאר בישיבה ליל ששי... ולמשגיח הוא אמר שהוא נוסע הבייתה...()תרגיל... הוא נסע בלי רשות ההורים... 

 וכעת ההורים שלו מחפשים אותו ים שהוא פה...כל החברים ואת כל מי שהוא פגש שם באלף אזהרות שלא יגלו להורהזהיר את 
כעת שומע את הכונן של הצלה  והוא והם רוצים לשמוע שהכל בסדר!!! ...(כי הם מכירים אותו ברצינות שהוא שם והם חושדים מאוד)

 ההורים שלך מחפשים אותך... שמכריז: יענקי תבא מהר... 

אז  מה אתה אומר??להורים שהוא נסע לשם...  ו ל"שלטונות" ולגלותילך במו ידיו להסגיר את עצמ שיענקי מה נראה לך???
מה אני משוגע... עד שהצלחתי להסתיר מההורים שלי תתפלא לשמוע... שאיך שאני זוכר את עצמי בגיל הזה... לא הייתי הולך!!! 

 מה... נפלתי על הראש??  שאני פה... שאני בעצמי אשרוף את עצמי ואגלה להם שהייתי פה...

כנראה שהתבגרתי במשך השנים והיום אני מבין ש... ש... יענקי רוץ תסגיר את עצמך... רוץ לעמדה של הצלה ותצעק: אבא  בלא
לא לדאוג!! אני פה!! אני בריא ושלם... אולי קצת שובב... אתה יכול לצעוק עלי קצת... אבל זה בסדר אבא...  יש לך על מי לצעוק... 

 אני בריא ושלם... 

--- 

רוח מסוכנת  בשבת שמדברת על ערב חג עצרת... הגמ' אומרת שבה' בסיון יוצאתשבתי על זה... פתאום קפצה לי הגמ' כשח
קבל על עצמו עול תורה... ותמיד הפריע לי: מה זה מוכן ל את כל מי שלא את הבשר והדם שנקראת טבוח!! שהיא מיועדת לטבוח

בערב יו"ט לא אומרים תחנון... לא אומרים יענך ה' ביום צרה... מכינים  הרי הרוח המפחידה הזו בדיוק עכשיו בערב יום טוב??
כזו רוח  ודו דבעינן לכם... אז בדיוק היום יוצאת... כ"ע מומרגש עוגות דבש... עוגות גבינה... קונים פרחים... הכל שמח וחגיגי

זה לא מסתדר לי עם  ? למה?? למה ככה??עול תורה? הרגע מי שלא מקבל על עצמו כל ומסוכנת שרוצה לטבוח את וקפניתת
לעמדה של זק"א... מה אותו כשאותו אבא דואג הכריז בכונן: יענקי שלי תבא  אבל לא!!! זו טעות!! טעות בכל הגישה!!  האוירה...

תו אבא אבא הזהיר שם?? יענקי... תבא לכאן מהר... אחרת אני חונק אותך ורומס אותך למוות.. לא!! ממש לא!! אז מה כן?? או
  אמר: יענקי שמעתי שיש פה אסון... שמעתי שאנשים נרמסו ונחנקו למוות... אני מתחנן לפניך: תעדכן אותי שזה לא קרה לך!!

 האסון קיים!! האסון קרה... האסון הוא עובדה!!! כעת אבא רוצה לשמוע שיענקי שלו לא שם... 

א הורגת... לא עושה כלום... רק מה?? היום זה ערב שבועות!! היום מי זה בדיוק הזיקא ושמיה טבוח... הרוח עצמה לא טובחת... ל
שמקבל על עצמו עול תורה בוחר בחיים... ומי שלא... אוטומטית הוא בוחר בדרכי מוות... לא הזיקא טובחת!!! אלא הוא בעצמו 

 טובח את עצמו... 

ריזה: יענקי שלי.. תבא מהר לעמדה של הצלה... תבא אז כעת... בערב חג השבועות יוצאת זיקא של בת קול שמנהמת כיונה ומכ
 לעדכן אותי שבחרת בחיים... אני רוצה לשמוע שאתה חי!!!

יענקי שלי... לא משנה מה היה עד עכשיו... לא משנה מה הנפילות הרוחניות שהיו לך עד עכשיו.. עכשיו אבא שבשמים דואג 
לא מעניין את אף אחד עכשיו... עכשיו אבא רוצה לשמוע שיענקי נשאר ורוצה לשמוע שאתה חי!!! כמו שיענקי נסע למירון זה 

בחיים... על אותו משקל: ויסעו מרפידים... כעת לנסוע מרפידים... לרוץ מהר מהר להר סיני... להתחבק עם אבא שבשמים ולהגיד 
 לו: זה בסדר... אני חי!! אני מקבל על עצמי עול תורה!!!! אתה לא איבדת אותי!!!  

באסון מירון... כמה שזה מזעזע ושובר את  כמה שהרשימה של המ"ה נספים... לומר את המשפט הבא אבל צריך שזו האמת קשה
הלב של כולנו... בתור יהודים אנחנו מאמינים שיש רשימה הרבה יותר מזעזעת ושוברת לב... זו רשימה של יהודים שבערב חג 

ידו את העולם הנצחי שלהם... אתה מסוגל תורה והם אמרו לא!!! והם הפסהשבועות הקב"ה מבקש מהם תקבלו על עצמכם עול 
 שקיבלו ע"ע עול תורה נספים זה נשמות יקרות 54-הרשימה של ה"ס סו מזעזעת??ו כאובה שהרשימה הזו היא יותר לעכל

והם  בריאים ושלימים בחיי חיותם ישנם אנשים שמתהלכים כאן הם מזומנים לחיי העוה"ב... אבל באותה שעה חלקם בחיים...ו
כי הם מפסידים במו ידיהם  טרגדיה מהלכת!!! דווקא אנחנו לא בוכים עליהם... אבל אבא שבשמים לא מפסיק לבכות עליהם...

אז זהו!!! שכל שנה בערב חג השבועות יוצא כרוז מהכונן השמיימי וקורא לכל אחד ואחד מאיתנו בשמו  את עולם הנצח שלהם....
צה לשמוע כן... אני רו מבטיח?? אתה מבטיח לי שאתה מקבל על עצמך עול תורה?? לי... אבא שבשמים מחפש אותך...האמיתי: יענקי ש

ואנחנו נרוץ לכונן... לא נעשה חשבונות מה היה... מה עשיתי... מה אני שווה... כעת אבא שבשמים רוצה לשמוע תרגיע אותי שבחרת בחיים... 
 ...ע"ע עול תורה.. מעלה אני עליכם כאילו לא חטאתם מימיכםשבחרתי בחיים!!! וכיון שקבלתם 
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 אזעקה נשמעת כעת באשדוד, בקרית גת, באשקלון, ובעזה...

כן... זה יצא בדיוק התאריך של מלחמת עמלק!!! בדיוק בתאריך הזה עמלק בחר לצאת במלחמה בישראל... עמלק לא 
התבלבל בתאריך... הוא ידע טוב מאוד למה הוא בחר את התאריך הזה... דווקא רגע לפני שעם ישראל צריכים להגיע להר 

הוא רוצה שבמתן תורה אנחנו נהיה עסוקים איתו...  ולכן דווקא אז ויבא עמלק!!סיני... עמלק בכוונה רוצה לגנוב את ההצגה 
. ויחלוש יהושע את עמלק ואת עמו... וה' אומר למשה רבינו כתוב זאת זכרון בספר נלחמנו בו בזריזות.. אבל זה לא עזר לו!!!

 ושים באזני יהושע כי מחה אמחה... 

 מה קרה?? למה צריך לכתוב זכרון בספר??? אתה יודע למה??? 

ם... כעת אין לנו זמן כי... כי כשצריך לעשות משהו וכעת אין לי זמן לזה... מה עושים? עושים תזכיר!!! זה הסיפור... מצטערי
אליך לעמלק... יש לנו כעת דברים יותר חשובים... יש לנו כעת מתן תורה!! אבל אנחנו לא מטייחים... סו"ס יש פה עמלק 
ואנחנו לא מעגלים פינות... אנחנו רושמים לעצמנו תזכיר... יש פה איזה עמלק שאמנם כעת אנחנו סוגרים אותו בתוך 

י שלא יפריע לנו בחתונה הגדולה... )אנחנו לא ניתן לו את התענוג הזה...( אבל בעזה"ש... שלא קופסא ושמים אותו בצד כד
יחשוב שנשכח אותו... עוד רבות רבות בשנים מידי שנה בשנה עם ישראל יזכור בפה ולא ישכח בלב את אשר עשה לך 

ל כדי לשים אותך בצד ולסיים איתך כמה עמלק... אבל לא עכשיו!! עכשיו אין לנו זמן אליך!!! עכשיו אנחנו עושים הכ
שיותר מהר... לא בגלל שאנחנו מוותרים לך אלא בגלל שאנחנו יודעים שהנצחון הכי גדול מצידך זה להצליח להסיח את 

 דעתנו מהנושא החשוב ביותר כעת... הלא הוא מתן תורה!!!! ואת ההישג הזה אנחנו לא ניתן לך...

---  

עצמו... מה קרה? מה ה' רוצה לעורר אותנו?? סו"ס בקושי הספקנו ללקק את הפצעים אחרי בטח כל אחד מאיתנו חושב ל
האסון הכבד במירון... ושוב מידת הדין מתוחה... שוב מחוץ תשכל טיל ומחדרים אימה... אז מה קורה פה?? מה כעת ה' 

 רוצה לרמוז לנו?? 
 ו עוד נחשוב על זה... אז ברור שה' רוצה לעורר אותנו!! וצריך לחשוב על זה ואנחנ

אבל סו"ס אנחנו כעת בערב מתן תורה!!!! זה ימים גדולים... זה ימים בוערים... זה ימים כ"כ חשובים שגם אם הערבים 
שולחים מאתיים רקטות... מי יודע אם כל הבלגן הזה שהם עושים זה לא מעשה שטן בשביל להסיט את תשומת לב שלנו 

 ממעמד הר סיני!!! 
לכן דבר ראשון עכשיו!! עיקר העבודה שלנו זה לא להתבלבל... לא להיכנס לזה...  ניתן להם את התענוג הזה!!! ואנחנו לא

להמשיך להתמקד בהכנות הקדחתניות של קבלת עול תורה ולא לתת לעמלק את הרפידים שהוא כ"כ רוצה להרפות 
 אותנו...  

. שולחים טילים... משתקים את כולנו... ומה יהיה הסוף?? אתה אה... אבל תכל'ס מה יהיה?? תכל'ס... הערבים משתוללים.
 מוטרד מה יהיה עם הערבים?? מי ישתיק אותם.? 

מושגים ביהדות... חוף ממלחמת עמלק שהייתה בימים אלו... הייתה  עוד מלחמה  אז כעת אני אגלה לך סוד היסטורי: 
ר הזה!!!  בחודש אייר סרני פלשתים ניצחו את ישראל ואז הם ממש בתקופה הזו... אבל לא רק בתקופה הזו... אלא גם באזו

קרית ב.  אשדוד!לקחו את ארון ברית ה' אליהם...  עכשיו שים לב: לפלשתים היו אז חמש ערים.. מה שמות הערים?? א. 
שפעם לא רק  אה... השמות האלו מוכרים לך מאיזשהו מקום? אז זהו! עזה!!!!ה. אחרון חביב:  אשקלון.ד.  עקרון.ג.  גת.

אז מה קרה עזה היתה שייכת לפלשתים אלא גם אשקלון ואשדוד וקרית גת ועקרון... גם הם היו שייכים לפלשתים... 
תקשיב מה קרה... הפלשתים  פתאום שהיום יש באשדוד יותר ממאתיים אלף יהודים? אתה יודע איפה קרתה התפנית??

ע שארון ברית ה' הגיע לאשדוד... באותו רגע אזעקה נשמעה באשדוד... לקחו את ארון ברית ה' דבר ראשון לאשדוד!!! ברג
הקב"ה היכה את הפלשתים במכות נאמנות וביסורים קשים... היה שם הרבה צבע אדום.. הפלשתים האשדודים ראו שארון 

ותהי יד ה' בעיר ברית ה' מכה בהם... הם לקחו אותו משם היישר לקרית גת... הופה... אזעקה נשמעת כעת בקרית גת... "
מהומה גדולה מאוד, ויך את אנשי העיר מקטון ועד גדול..." אנשי קרית גת ראו שהמצב קטסטרופה והם החליטו להסב את 

הם קראו מפה והם קלטו  אבל כאן הפלשתים קיבלו שכל!!ארון ברית ה' לעקרון... ומשם לאשקלון ומשם אחר כבוד לעזה... 
ץ בהם!! הוא לא חפץ באקצא... אלא חפץ באבן השתיה... וחמשת סרני פלשתים ביחד שארון ברית ה' מכה בהם ולא חפ

החליטו לכבד את ארון ברית ה' ולכבד את רצונו שהוא בחר בנו מכל העמים!! ורק בנו ולא בהם!!! כמה שהיה קשה להם 
הם שלחו עגלה חדשה רתומה לבלוע את הגלולה... אבל אחרי כאלו מכות שהם קיבלו לא נותר להם אלא להודות בזה ואז 

לפרות ועליה ארון ברית ה'... ונתנו לפרות ללכת מעצמם.. והפרות הלכו הלוך וגעו והגיעו לא פחות ולא יותר לבית שמש!!!! 
 ומאז!!! מהתקופה הזו ואילך "ותשובנה הערים אשר לקחו פלשתים מאת ישראל לישראל..." 

ר יהודית מובהקת והיא לא נראית כמו רצועת עזה... זה רק בגלל שפעם כתוב כאן נתון ברור: שאם אשדוד היום היא עי
פעם... הפלשתים ניסו לערער על עם הנבחר... הם ניסו לטעון שהם עם הנבחר ולא אנחנו... ולכן הם ניסו לקחת את ארון 

ורה... והם מהר מהר העדות... הם ניסו לענוד על האצבע שלהם את טבעת הנישואין שקודשא בריך הוא נתן לכלתו במתן ת
החזירו בבהלה ובחרדה את הטבעת הזו בחזרה!!! הם החזירו את זה מיוזמתם!!!! אז אם לפליסטנאים יש זכרון קצר והם 

אם  )כמו שכתוב בספר שמואל א' פרק ד' ה' ו'...(לא זוכרים את הסוף המר שאירע להם כשהם ניסו להציק לכלתו של ה' 
 לא יודעים נביא... אבל לכה"פ שאנחנו נדע את המושגים האלו!!!לפלסטינאים יש זכרון קצר והם 

מומלץ בחום לעבור על הפרקים האלו בימים אלו... כל האומר פסוק בזמנו מביא גאולה לעולם... אותו ארון ברית ה' שהיכה 
ה'  ו משנאיך מפניך..."קומה ה' ויפוצו אויביך וינוסבפלשתים בימים ההם!!! הוא הוא זה ש"ויהי בנסוע הארון ויאמר משה, 

 יציל אותנו ויפיץ את אויבינו ויניס את משנאיו מפניו... ולא יתן לבן דוד הסורר להסיט את תשומת לבנו מהר ה'... 

אנחנו  ואילו אנחנו??אל דאגה... אותו ארון ברית ה' שתר לנו מנוחה אז... ימשיך לתור לנו מנוחה... והוא ינקום דם אויביו... 
אלו ללכת אחרי ארון ברית ה'... לעסוק בתורת ה' ולדעת שהדבר היחיד שצריך להטריד אותנו ולהעסיק  נתמקד בימים

אותנו בימים אלו להיות הכי קרוב לארון ברית ה'... להאחז הכי חזק שאפשר בתורת ה' והארון ישא את נושאיו... וינקום 
בה ה' רבבות אלפי ישראל... המקום ירחם עליהם ויוציאם בסרני פלשתים הנותרים שעדיין לא למדו לקח... ובנוחו יאמר שו

 מצרה לרווחה מאפלה לאורה ומשיעבוד לגאולה...  

 

 

 ניתן לקנות את הקונטרס

  שלושת ימי

 ה ה ג ב ל ה
 פרועיםכן... לא הייתי מאמין בחלומות הכי 

שיום יבא ואני אוציא חוברת שהשם שלה 
יהיה המילה שהכי שנואה עלי בחיי... 

פעם הייתי משתולל כחיה פצועה  ההגבלה!!!
וזועק: אל תגביל אותי... אל תצר את דרכי... 

לי גבולות.. והנה... בעקבות  אל תציב לי
האסונות שהיו והידי הפיצוצים שעדיין 

מימד  מקבל הגבלההשם  נשמעים... פתאום
מימד של שלושת ימי ההגבלה  אחר...

האהובים שבאור פניהם נתת לנו ה' אלוקינו 
 תורת חיים ואהבת חסד... 

נושא זה מבואר בהרחבה בהקדמה לחוברת 
 זו...

 4501004448בפלא': ניתן להשיג 

--- 

לצערנו: עקב המצב הבטחוני, והאיחור 
אשר ע"כ צמצמנו  בהוצאת חוברת זו,
  והרי הם כדלהלן:   את מוקדי המכירה,

 4540814088 -אשדוד

 רמה ב', מש' צוויבל. 4נהר הירדן  בית שמש:

 4501010400  רחובות:
 4554045440 תפרח: חדש:

 

   4554011051 -4קבוץ גלויות    בני ברק:
  4510880108 )פינת דסלר, דרייפוס( 00זון איש ח
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 קומה ב'. 14רח' הרב פרנק : בית וגן
 קומה ב' 00רובין  -רמות ד'

 )ארון חשמל(  80/80 אהבת ישראל חדש: תל ציון:
                                     4510854844 -15קליין: אהבת שלום           

                                        

 0800018-451  0 מרומי שדה  קרית ספר:
 4510800000 ברכפלד: -פיצוחי בראשית

 

 תפארת ישראל.  חיפה:  :צפון

 .4510411004 רבינסקי 0טרומפלדור נווה שאנן:    
  4501085084 לתאםקריצלר  א'0הורדים   :רכסים

 שפחת שטיימן.מ 4510804845 -כרמיאל

 4501008050  -טבריה
--- 

 מה בחוברת??

איך נערכים כבר בחג השבועות  .א
שלא יקרה מה שקרה ארבעים יום 

 לאחמ"כ??

מה פשר העייפות הכרונית שמצויה  .ב
לפעמים דווקא בבחורים בני 

 עליה???

מה עושים אם הגיע חג השבועות  .ג
ואני למרגלות!!! יותר מידי למרגלות 

בתחתית!!! הר סיני? אני מרגיש 
 תחתית ההר?? האם זה תקין? 

 



 

  

בחג השבועות קבלנו מתנה... מה 
 קבלנו??

בשבוע האחרון כל מי שהיה במחיצתי היה צריך 
לסבול... השבוע ערכתי סקר נרחב... כל מי שהיה 

תו לקיר ברדיוס של הד' אמות שלי... הצמדתי או
וסיקרתי אותו... ואני רוצה לשתף גם אותך קורא 

 יקר בסקר:

ובכן: תגיד לי קורא יקר: אתה רוצה אריכות 
 כן!!!ימים??? 

אם ככה אין בעיה... אני מברך אותך שתזכה לחיות 
היות ואני  אבל!!!עד מאה ועשרים שנה לא פחות... 

רואה שאתה כ"כ חפץ בחיים... אני רואה שיש לך 
צון לחיות... אז אני רוצה לברך אותך בעוד כזה ר

ברכה... בעזה"ש כשתגיע לגיל מאה ועשרים ואז 
אתה תפטר מן העולם בשיבה טובה... אני מברך 

שוב לחזור לכאן לעולם הזה  שתזכה שוב!!!!אותך 
לעוד מאה ועשרים שנה מלאות וטובות... )כמובן 

 לא פחות...(

א לא... לא להופה!!! כאן כולם נרתעים אחורה!!! 
תודה... תחזור בך... אני מוותר... אל תברך אותי כזו 
ברכה... לא רוצה לחזור לכאן עוד פעם... מספיק לי 

  אתה קולט מה קורה פה???פעם אחת...  

ככככולם רוצים אריכות ימים!!! כל מי שהצעתי לו 
אריכות ימים... הוא עשה פותח את ידיך... בטח... 

ת כמה שיותר... אבל ברגע תביא... אני רוצה לחיו
שאני רק מציע לו שתזכה לחיות עוד הפעם ולחזור 

לא... לא   פה כולם מסרבים באדיבות!!!לכאן שוב... 
 תודה... 

אני לא מבין: ממה  איך אתה מסביר את זה?? 
נפשך: אם אתה כ"כ אוהב את החיים... ולכן אתה 
רוצה לחיות הרבה... אז למה לא לחזור לכאן 

אם אני מציע לך כ"כ בנדיבות לחזור כאן שוב??? ו
שוב ואתה דוחה את זה בשתי ידיים.. אז למה 

 בקדנציה הזו כ"כ חשוב לך אריכות ימים?

זה לא צחוק!!!   מה אתה אומר על השאלה הזו????
שאלה... וכולם עונים שאלתי המון אנשים את אותו 

את אותה תשובה!!!! כולם רוצים אריכות ימים אבל 
 רק בסיבוב הזה... אף אחד לא רוצה סיבוב נוסף... 

 השאלה היא למה?? מה ההבדל???

אז לא נעים לומר... הסקר הזה הביא אותי לאיזה 
הכרה נוקבת שלא נעים להגיד אותה בקול: 

לחיות... כנראה... כנראה שבן אדם לא כ"כ אוהב 
הוא בעיקר לא רוצה למות... או יותר נכון: רוצה 

לדחות את המוות!!! מה שנקרא דחיינות!!!  
ממילא... כשאתה שואל אותו היום אם הוא רוצה 
אריכות ימים... הוא אומר לך כן!! אבל זה לא בגלל 
שהוא כ"כ רוצה לחיות... אלא הוא פשוט רוצה 

סטטוס...  לדחות את המוות... לדחות את השינוי
)והההראיה: שברגע שאתה מציע לו לחזור לכאן שוב הוא אומר 

עכשיו: איך אתה בולע את הנתון  לך: בחחחיים לא!!!(
הזה?? נכון שזה לא תקין??? תסכים איתי שלא!!! 
זה לא אמור להיראות ככה... תסכים איתי שיהודי 
אמור לרצות לחיות לא רק בגלל שהאופציה השניה 

ו תפיסה אמנם מתאימה לגוי!!! אבל זה מוות... כז
יהודי שאמור להבין שיש תוכן לחיים וערך לחיים... 
הוא אמור לרצות את החיים כי יש לי פה מה 

)ואם ככה... אז מאותה לעשות... יש לי פה סידורים... 
סיבה יהודי אמור גם לא לרצות לחזור לכאן שוב.. כי יהודי 

 יו.( רוצה לעשות הכל ולסיים הכל כעת ועכש

--- 

זה הפשט: "אורך ימים בימינה..." בתורה יש סגולה 
מסיבה  אתה יודע למה?מיוחדת לאריכות ימים!! 

כי בן אדם שאין לו תורה ואין לו תוכן  פשוטה מאוד:
לחיים... אז אין לו באמת סיבה מנומקת למה הוא 
רוצה לחיות... כשהוא מבקש מהרבש"ע אריכות 

ו יהודי: כן בני היקר... ימים... הרבש"ע שואל את אות
בשמחה... אתה רוצה חיים... גם אני מלך חפץ 
בחיים... אבל תסביר לי... תנמק לי בשביל מה??? מה 
הבהילות שלך לחיות?? אה... אתה בסה"כ רוצה 
לדחות את המוות בעוד כמה שנים...?? זה כל 
הסיפור??? נו... תסכים איתי שזו משאלת לב מאוד 

)זה לא סתירה שהקב"ה נותן ומקת... חלשה... ממש לא מנ

חיים גם למי שרוצה לדחות את המוות אבל להגיד שיש לו פה 

אבל כשמגיע יהודי  מסמך חזק... טענה מבוססת.. זה לא...(
ואומר: רבש"ע החיים חשובים לי!!! יש לי מה לעשות 
בחיים!! יש לי יעד בחיים!! אני יודע לייקר את הזמן... 

מן בשביל לנטוע את החיי עולם ואני צריך!! צריך ז
שנטעת בתוכי... ולכן!!! לכן תן לי רבש"ע אריכות 
ימים... פה יש בקשה אמיתית!! יש פה בן אדם 
באמצע הקניות... והזמן קצר והמלאכה מרובה 
והפועלים עצלים ובעל הבית דוחק והוא מבקש 
מהחנווני בנימוס שלא יסגור לו את החנות באמצע 

.. כי הוא צריך להשלים את שהוא מעמיס לעגלה.
זו בקשה חזקה שמתקבלת אפילו רשימת הקניות... 

זו כבר סיבה לכשעצמה למה אורך  בועדת חריגים!!!
ימים בימינה... זה לא רק שבכח סגולת התורה אדם 
זוכה לחיים... זה הרבה יותר מזה.. ה' נותן חיים 
בשפע למי שחפץ בחיים!! למי שיש לו צורך בחיים... 

י שרק רוצה לדחות את המוות... זו כבר בקשה אבל מ
)אגב: זה לא סתירה שלפעמים יש חשבונות ברמה אחרת... 

שמים שישנם נשמות שמסיימות את התפקיד שלהם בזמן מועט 
ועל זה נאמר: אנו רצים לחיי העולם הבא, יש כאלו שהחיים שלהם 
 רצים מידי והם נפטרים בחצי ימיהם...  הריצה הזו לחיי העולם

הבא.. ככה משמע מסיפיה דקרא גבי והם רצים לבאר שחת 
 ואכמ"ל(

אני הדברים קצת נוקבים... אבל תחשוב על זה... 
חושב שהדברים הפשוטים האלו הם מאוד מאוד 
אמיתיים... שמרוב שזה אמיתי... לא נעים לחשוב על 

זו  ואם נתבונן זה!!! זה חג השבועות!!!זה... 
חג השבועות זה הרי  הההנקודה של חג השבועות!!

לא יום הדין... זה לא ראש השנה... מי שאמר לך שחג 
השבועות זה יום הדין על כל השנה תגיד לו שהוא 
טועה!! כי רק בר"ה באי עולם עוברים לפניו כבני מרון 

אבל מה כן? מה בכל זאת כן קורה בחג ולא בשבועות.. 

עיקר הוראת חיי האדם אומר האר"י: השבועות? 
 יום זה!!!תלויה ב

מה כתוב כאן??? כתוב כאן שבעוד ארבעה חודשים 
כל אחד מאיתנו יבקש זכרנו לחיים מלך חפץ בחיים 
וכתבנו בספר החיים... ואז הרבש"ע ישאל למה? 
בשביל מה?? אני מוכן!!! מוכן בשמחה לתת לך חיים 

אז הנה!! אבל תסביר לי בשביל מה... נו... תסביר... 

תענה לרבש"ע... זה מה  זה!!! התשובה שלך.. מה
יותר נכון: זה מה שאתה  שנגזר בחג השבועות!!

מחליט לגזור ולבחור ולהחליט בחג השבועות... בחג 
השבועות אתה במו ידיך בוחר האם יהיו לך הסברים 

אתה רוצה לחיות או  בשביל מהמנומקים לרבש"ע 
לא... אם בחג השבועות אתה מכנס מטבחון ויושב 

צמך מה הוראת חיי... מה עם עצמך ומחדד לע
השליחות שלי... מה אני צריך לעשות כאן בעולם 
הזה... ואיזה חיי עולם נטע בתוכי שאני צריך פה את 
הזמן לנטוע ולנטוע את החיי עולם שלי... אם בחג 
השבועות עשית את השיעורי בית האלו ולקחת את 
העניינים ברצינות... אז בעוד ארבעה חודשים 

ה ותגיד זכרנו לחיים וכתבנו בספר כשיגיע ראש השנ
החיים והרבש"ע ישאל בשביל מה?? יהיו לך 
תשובות ברורות ומנומקות מה לענות למלך חפץ 

)וכשמסבירים למלך חפץ בחיים מה יש לי בחיים.. 
לעשות בחיים אז מי כמוהו מבין... כי כמוך אב הרחמים... 
סו"ס מי חפץ בחיים או לא הוא יתברך שיודע מה אפשר 
לעשות בחיים... רק תגיד לו שגם אתה חפץ בחיים... רק 
תגיד לו שגם אתה מבין שיש מה לעשות בחיים... רק 

אתה תגיד לרבש"ע שיש לי זמן יקר!! ואני  תגיד(
יודע מה לעשות איתו... אני מבין שהשליחות שלי 
כאן זה לעשות רצון ה' ולעסוק בתורה ובשביל זה 

ן לי... תן לי חיים שאני אני קם בבוקר... ואנא ה'... ת
אוכל להמשיך לנצל את החיים שלי... אבל מי שבחג 
השבועות לא עושה את השיעורי בית האלו.... אז 
במילים אחרות הוא נשאר אחד כזה שחי כאן 
בעולם הזה... בשביל מה??? בשביל לא למות... 
בשביל לשרוד את הקורונה... אדם כזה אין לו מה 

שנה בשביל מה הוא צריך להסביר לרבש"ע בראש ה
)ושוב: אל דאגה... זה לא סתירה שמלך חפץ חיים... 

בחיים נותן חיים גם למי שלא מבין בשביל מה...  הקב"ה 
בחג השבועות  -יתן לו שוב צ'אנס שבעוד שמונה חודשים

הבעל"ט אולי משהו שם יזוז והוא יתחיל כן ליצוק תוכן 
  ומשמעות בחיים...(  

--- 

 ים ביהדות... מה זה תורה???כעת קצת מושג

האר"י הקדוש אומר: שעיקר המשמעות של החיים 
והמטרה שלהם זה התורה.. במה זה מתבטא?? 

 איפה אתה רואה את זה??

אז מושגים ביהדות: בא נשאל שאלה יותר בסיסית: 
מה ההבדל בין תורה לעבודה?? אז כמובן שהראש 

ה השטחי והרדוד של דורנו יודע לסווג שתייירה ז
ליטאים ועבויידה זה חסידים... אבל ב"ה גדלנו 
בשנה... ובא  נרשה לעצמנו להבין את הדברים 

 ברובד טיפ טיפה יותר מרומם... 

 מה המשבצת של תורה ומה המשבצת של תפילה??

אז בקצרה ממש: לצורך העניין אנקוט בכמה משלים 
 שממחישים: 

ובכן: התפילה היא התחזוקה של הרכב... הדלק... 
ביטוחים... התקינות של הרכב... ואילו התורה?? זו ה

 עצם הנסיעה ברכב!!!

אתה  זו סכנת מוות!!!מי שנוסע ברכב לא תקין... 
יכול להתהפך... אבל מי שיש לו רכב הכי תקני שיכול 
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להיות ומשום מה הוא לא נוסע ברכב.. כעת אין 
 סכנת מוות... אבל בשביל מה קנית רכב...?? 

ק... היא התחזוקה היומיומית התפילה היא הדל
של כל העולם שלנו... היא המזון של כל 

 העולמות... היא המטען שמזרים חיות בעולם... 

אבל תורה?? תורה זה השלב הבא... יופי... העולם 
כבר מתוחזק... צמיגים תקינים... יש דלק... יש 
הכל... נו... עכשיו צריך להתחיל להתניע!!! סו"ס 

עולם??? לא רק בשביל בשביל מה נברא ה
להתקיים... אלא בשביל לנוע קדימה!!! הקב"ה 
ברא את הבירה בשביל שהיא תהיה דולקת!!! 
שתדלוק ותרוץ קדימה... זה כבר המשבצת של 
תורה!!! תורה זה "ואשים דברי בפיך לנטוע שמים 
וליסוד ארץ..." פה בעוה"ז יש לנו כח לברא 

שה ע"י עולמות חדשים... שמים חדשים וארץ חד
עסק התורה... ע"י קיום התורה... ע"י בית של 
תורה... ובמקביל!!! צריך לתחזק את העסק.. 
התפילה היא התחזוקה היומיומית!!! ואילו התורה 
זה התכלית של העולם... להניע אותו קדימה... 
לייצר ולהצמיח ממנו את מה שה' רוצה שנעשה 

ניה של )במילים אחרות: העולם הזה הוא האתר בבו... 
העולם הבא... ובונים באמצעות התורה... הקראוון של 
הקבלן, והפיגומים וכל תנאי העבודה זה כבר שייך 

  לתחום של תפילה...(

רוצה עוד דוגמא??? תורה זה חלבונים ותפילה זה  
פחמימות!!! כידוע: גוף האדם צריך גם חלבונים 
וגם פחמימות... פחמימות זה דלק... לחם וסוכר 

מימות...  פעם לא הרגשתי טוב... אבדתי זה פח
נוזלים וכמעט התעלפתי... הגיע איש הצלה ומה 
הוא נתן לי?? לא תאמין!!! הוא נתן לי כמה כפיות 
של סוכר וגם תפוצ'יפס מלא במלח... והוא אמר 
לי זה!!! זה מה שאתה צריך כעת... צריך סוכר 
 ומלחים... הידד!!! ממש נהניתי מהרעיון... יופי...

אני בעד... מהיום אני מתחיל להרביץ כמויות של 
אבל סוכר.. לשפוך מלח בכמויות... לא ככה?? 

 לא!!!! כולם יודעים שלא... 

פחמימות סוכר ומלח זה דבר הכרחי... בשביל 
  בשביל לא למות!!!!מה??? 

אבל בשביל להיות בריא וחיוני וחזק ופעיל??? 
בשביל זה צריך בעיקר אוכל עשיר דווקא 

 בחלבונים... דווקא פחות בפחמימות... הבנת?? 

אבל   עצם החיים!!!פחמימות צריך בשביל 
הלאה... אחרי שחזרת לעצמך... עכשיו צריך בעיקר 

)ושאר לאכול דגים... פירות וירקות... ביצים... 

על אותו משקל: מה ההבדל  התפריט אצל התזונאי...(
 בין תורה לתפילה!

 חלבונים!!לו תורה זה ואי פחמימות!!!תפילה זה 

תפילה זה המכונת הנשמה של החיים... יהודי כל 
יום צריך לחבר את עצמו למכונת הנשמה של קשר 
לה'... כן... הקשר לה' זה המטען של יהודי.. יהודי 
בלי קשר לה' הוא נחנק! הוא מת!!! יהודי שאין לו 
תקשורת קבועה עם ה'... אז במילים אחרות לא 

וח... אין לו את הסוכרים ואת זורם לו חמצן למ
  זה עוד רגע למות!!האשלגן שיש במלח וזה... 

בשביל זה יש תפילה!! תפילה היא מכונת 
הנשמה!!! יהודי כל יום נכנס לבית הכנסת ומחבר 

את עצמו למכונת הנשמה... היהודי מנתק את 
הפלאפון ומרדים את כל הכוחי ועוצם ידי ואת כל 

ו... וכעת הוא נכנס חובת השתדלות שמוטלת עלי
למכונת הנשמה של האמונה שהכל תלוי ברצונו של 
הקל הגדול הגבור והנורא... קונה הכל... ויהודי חייב 
את המכונת הנשמה הזו בשביל לחיות!!! אבל!!!! 

 תפילה לבד זה לא מספיק... 

מסיבה מאוד  אתה יודע למה זה לא מספיק?? 
 פשוטה: 

געים באסון האחרון כי לדאבוננו הרב... יש כמה נפ
שב"ה ניצלו ממוות... הם כעת מורדמים ומונשמים... 

 ועל כל נשימה תהלל קה.. 

אבל בינינו... זה תכל'ס?? זה מצב אידיאלי להיות 
 מורדם ומונשם?? 

 לא!!! למה לא?? נו... תגיד אתה למה לא?? 

למה לא... בן אדם חי... זה... זה בן אדם מה פירוש 
פעיל... הולך... חוזר... מדבר... שמח... עצוב... לא 
משנה מה אבל העיקר שיהיה חיוני... ואילו בן אדם 
מורדם ומונשם הוא... הוא לא פה!!! הוא אמנם לא 

הוא אמנם חי!! אבל הוא... הוא לא פעיל... ולכן   -שם
ב... שה' ישלח להם כולנו מתפללים מעומק עומק ל

רפואה שלימה במהרה ויחזרו לאיתנם הראשון כאחד 
התורה היא השלב  פה מגיעה התורה!!!האדם... 

שאחרי הניתוק ממכונת ההנשמה... כן... אתה חי... 
ב"ה התחברת לחמצן האלוקי... התפללת וכעת אתה 
ב"ה נושם... עכשיו הלאה... מה הלאה... סו"ס אתה 

תך לכאן... בשביל מה?? לא רק פה... הקב"ה שלח או
בשביל לשרוד ולא למות... ה' רוצה אותך פה... בשביל 

 יעד מסוים...

התורה היא מגרש  פה התורה נכנסת לתמונה!!! 
העשיה... כשיהודי עוסק בתורה או מתנהל לפי 
התורה... הוא פועל... מייצר... הוא בונה עולמות ע"ג 

עולמות... בניה עולמות... כל מילה תורה זה בניה של 
של בית החתנות שלנו עם ה' לנצח נצחים... בתורה 
בונים!!! בונים עולמות שלימים שהקב"ה רוצה לבנות 

אותם והוא רוצה שדווקא אנחנו נעשה את זה...  
את  מחייםבעבודת ה' אנחנו לא בונים עולמות!! רק 

העולמות!!! מזינים את העולמות... ואילו לבנות את 
ר עולמות חדשים?? זה התפקיד של העולמות ולייצ

 התורה!!

--- 

תסלח לי: בשלושים שנה האחרונות יש מושג חדש 
שנקרא משחקי ילדים במחשב!!! לדאבוני הרב זה 

)מסיבות כבר היה גם בדור שלי... היה לנו מחשב בבית 

ושם היו משחקים של ילדים והייתי משחק  הכרחיות(
כ מכשף במשחקי ילדים של מה כ"בזה ימים ולילות... 

 המחשב??

אתה יודע מה??? כי אתה יושב מול משחק... ובלחיצת 
כפתור אחת אתה חופר מנהרה ארוכה... בלחיצת 
כפתור השניה אתה מתעופף עד השמים... ובלחיצת 
כפתור השלישית אתה יורה מטח של יריות על 
האויב... ואז אתה מוצא את האוצר... וכל ההישגים 

לחיצות כפתור... לענ"ד זה הכישוף של  האלו בכמה
משחקי מחשבים!!! אנחנו רגילים להזיע הרבה עד 

שאתה מזיז איזה שלחן... או מנצח את האויב... 
והנה פה יש לך פעולות הכי "כבירות" והכל נעשה 
בכזו מהירות וקלות זה... זה הכישוף שבמחשב 

 )עכ"פ במשחקי ילדים...(

ב"ה לא נתן לנו את ומי יודע... מי יודע אם הק 
הניסיון הזה בתור מדגם... הקב"ה רוצה להעביר 
לנו מסר: קינדרלעך זה לא משחקי מחשב... זה 

 המגרש האמיתי לגמרי של כל יהודי בעבודת ה'!!! 

אם רשב"י פעם אמר ליהודי  שתדע לך שבכל 
מילה תורה שלך אתה בורא עולמות ע"ג עולמות... 

ין לרשב"י... אבל אז פעם יהודי היה מסוגל להאמ
היום כבר צריך מדגמים!!!! אז הנה... הקב"ה הביא 
לנו את הלחיצות כפתור האלו שחופרות ברגע 
אחד... ובונות מגדלים ברגע השני... ונופלות 
לתהום משניה השלישית... ויוצאות משם ברגע 
הרביעי... ואם זה מושך אותנו!!!! אז צריך לדעת 

ק... אלא שזה באמת ככה!!! אבל לא במשח
באמת!! בתוך הבית מדרש... מול התורה 

 הקדושה... 

תחשוב שמה שראית בתור ילד מול הג'מבו... איך 
שהכל מתעופף בשניות והכל מתרחש בלחיצות 
כפתור... תחשוב שזה מה שנעשה באמיתי!! לגמרי 

 באמיתי מול התורה הקדושה... מול חיי תורה... 

פק לך את אין צורך ללכת לכישוף של המחשב שיס
המקסימום יעילות במינימום מאמץ.... יש לנו את 
זה מול הדף גמ'... שגם אם קשה ללמוד ולפום 
צערא אגרא... זה כבר בונוס!! זה כבר טוב באחד 
מצער ממאה שלא בצער... אבל לפני הצער... 
המאתים מילים בדקה שזה עדיין לא כרוך בצער 

שבר זה מגדלים שלימים שנבנים בשניות... רק ל
את האוזן: בספר יצירה כתוב שכל אות זה כמו 
אבן!!! וכל מילה זה הרי כמה אותיות... וכמה 
משפטים זה כבר מדרכה של אבנים משתלבות... 
וכשיהודי לומד תורה הוא פשוט בונה בניינים 
בעולמו הרוחני... תחשוב שאתה פותח את הפה 
ותוך דקה מאתים אבנים של אבן ירושלמי 

קיר... תוך שעה יש לך כבר בנין... מסתדרות על ה
כן!!! זה לא דימיון שלי... זה רשב"י... ואשים דברי 
בפיך לנטוע שמים וליסוד ארץ... כי השמים 
החדשים והארץ החדשה אשר אתם עושים... זה 

 כח של תורה!!!

אנחנו פה בשביל לבנות את העולם הנצחי שלנו... 
גשים בשביל לנטוע את החיי עולם שלנו... שם פו

את הבניינים שנבנו... שם פוגשים את הגן בעדן 
מקדם שמלאה באילנות שאנחנו נטענו... אבל כאן 
אנחנו פוגשים רק את השתילים!!! כאן אנחנו 
פוגשים את החיטה ושעורה וחרצן במפולת יד... 
כאן אנחנו עומדים מול מילה תורה... שהיא כמו 

כאן  גרגיר קטן של תפוח... ושם זה אילנא דחיי!!
אנחנו עומדים מול מצוות שמתגלגלות לנו בין 
הרגלים... מול  מעשה חסד.. מול אינספור רגעים 
של ישב אדם ולא עשה עבירה... ושם זה מתורגם 

 לעולמות שלימים!!! זה התפקיד של התורה! 

ברוך אלוקינו... ונתן לנו תורת אמת וחיי עולם נטע 
 .בתוכנו, אגוטע יו"ט
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 וסימנך: בל"ג בעומר ח"י רוטל... ובחג השבועות זה כ"ד רוטל... 

רביעי... ב' בסיון!!! תושבי הכפר גיא החרשים שבנחלת בנימין מגיעים בבוקר לתפילה... אחרי התפילה השמש היום יום 
דופק על השלחן ומכריז: ר' מרדכי מזמין את כל תושבי הכפר לקידוש בפרדס התאנים שלו לרגל קצירת ביכורי התאנה... 

כי זה כבר עושה מצב רוח לכולם... בטח... עץ  התאנה של ר' אוהו... כולם מחייכים... רק לשמוע על עץ התאנה של ר' מרד
 מרדכי הצליח לאתגר אותנו השנה... היה פה הרבה עקשען... 

מה קרה?? אז דבר ראשון: ר' מרדכי הוא לא עשיר גדול... מדובר ביהודי עובד ה' שאין לו בעולמו אלא ד' אמות של 
ולכן הוא זרע כמה עצי תאנה... רק בשביל לקיים את המצווה... לפני הלכה... והוא בסה"כ רצה לזכות להקריב ביכורים 

ארבעה חודשים... ככה באמצע חודש אדר... בשיא הקור... היה פה קידוש מיוחד לרגל המעמד המרגש "יורד אדם 
 לתוך שדהו ורואה תאנה שביכרה" והנה עכשיו... ארבע חודשים לאחמ"כ ברוך ה' הגיע הזמן "לארות" את התאנים

ולהעלות אותם למקדש בשמחה... אמנם אנחנו יחסית מאוד קרובים לירושלים... ממש מרחק של כמה שעות הליכה... 
אז אנחנו אמנם מפסידים את החוויה המעצימה של "בית ה' נלך" של אלפי מביאי הביכורים שעושים צעדה במשך 

נחנו זוכים להביא תאנים טריים ולחים ויפים... לא כמה ימים בגיל ורנן בתוף ובכינור... אבל מצד שני המעלה שלנו שא
אגב: במאמר המוסגר: לפעמים זה כמו אלו שמביאים מהצפון והדרום שעד שהם מגיעים זה כבר גרוגרות וצימוקים... 

)כל השם אל תשכח שתאנה שמתחילה להתייבש היא עוברת שלב כזה שהיא מסרחת ונהיית מוקצה...  ממש לא נעים...

ותחשוב מה שזה חקלאי שעולה לירושלים   מהשלב הזה של קייץ התאנה שיש שלב שהיא נדחית מאכילה ולא ראויה!!( מוקצה לקוח
במשך כמה ימים עם הביכורים.. סו"ס הוא מגיע כבר ממש קרוב לירושלים... הוא רואה את עשן המערכה מיתמר 

ב הביכורים...  ופתאום פנצ'ר!!! פתאום הוא למרחוק... עוד קילומטר שתים הוא כבר מגיע לעמדה של עיטור ועיצו
מריח ריח לא נעים... והריח הלא נעים מגיע מהחתן בכבודו ובעצמו... מהתאנה של הביכורים בכבודה ובעצמה... כן... 
זה שלב... זה נורמלי.. אבל סו"ס זה לא נעים... לא מכובד... לא תכל'ס להיכנס לירושלים עם ביכורים דסרי ריחייהו... 

אין ברירה.. זזים לצד... פותחים שטיח... שוטחים עליו את התאנים...  צ"ע: אם נותן לכהן תאנים שכעת אינם ראוים אם יוצא יד"ח..()
מתיישבים בצד ומתחילים ללמוד... זה יכול לארוך יום יומיים ואפילו שלוש... ואם שבת קודש תגיע באמצע... אז נלמד 

"ש דלית ליה מוקצה וקיי"ל כדאי ר"ש לסמוך עליו בשעת הדחק ולהקל באופנים מסוימים במוקצה... אבל )אפילו רסוגיית מוקצה בעיון... 

ר' מרדכי מזמין  טוב... עד כאן במאמר המוסגר... עכ"פ נחזור לעניינינו...  בכזה מוקצה ד"לא חזי ודחיא בידיים" אפילו ר"ש מודה(
ים... וכולם מחייכים... אתה יודע למה כולם מחייכים?? כי דבר את כל תושבי הכפר למעמד לקיטת התאנים של הביכור

ראשון חוץ מביכורים יש פה עוד אירוע!!! יש פה חגיגה כפולה!! נו... תנחש מה?? אל תשכח בשדה האילן ואנחנו כעת 
י חורשין בטח!! המשנה הראשונה במסכת שביעית... עד אימת בערב חג העצרת... נו... העיתוי הזה מזכיר לך משהו?? 

שדה האילן ערב שביעית, ב"ש אומרים: כל זמן שיפה לפרי, ובית הלל אומרים: עד העצרת, וקרובין דברי אלו להיות 
כדברי אלו... אז הפעם זה לא רק סתם ביכורים... אלא זה גם המעמד החגיגי של הוצאת המחרשה משדה האילן 

הזה... חגגנו את הוצאת המחרשה משדה הלבן שזה בפסח... אבל בשדה האילן )לפני חודשיים בערך, כאן במדור לקראת שנת השמיטה... 

לא רק קרני השור מצופים זהב!!! כעת גם המחרשה עומדת ביציאה מהפרדס... גם היא מצופה  התאריך הוא עצרת(
מיטה!! זה בזהב... מניחים עליה שרשראות... כן... משום שמחת המצווה... זה הביטוי הראשון שלנו לחביבות שנת הש

מעמד מרגש בפני עצמו... דמעות נשפכות שם... דמעות של גיבורי כח עם הרבה תפילה שה' יתן לנו כוחות לעמוד 
בזה... אבל עדיין... מה פשר החיוך המשועשע שכולם מחייכים מול עץ התאנה של ר' מרדכי?? אז הסיפור הוא כזה: 

הוא שר' מרדכי שיהיה בריא... הוא נטע בסה"כ שלוש אילנות של היה פה עקשען גדול סביב עץ התאנה הזה... הסיפור 
תאנה בבית סאה... והוא הרי לא חקלאי בנשמתו... הוא בסה"כ לוי עובד ה' מרומם שהשתוקק לזכות בביכורים... 
ממילא הוא לא טרח ללכת כל יום לטפח את האילנות ולהשקות אותם ולפסג ולזמור ולאבק וכו' וכו'... ממילא אתה 
מבין לבד שעצי התאנה שלו צמחו בהתאם... ומידי פעם באו להגיד לו... ר' מרדכי הצדיק... חבל... לך תטפל בעץ 
התאנה שלך... אם לא תעשה משהו אז לא יהיה לך אפילו תאנה אחת שביכרה... והוא תמיד הנהן בראשו כן כן... נכון 

רבונו של עולם, בכל יום ויום הייתי מחשב ואומר  ך אמר לפניו: נכון.. צריך לטפל בזה... אבל עליו נאמר כמו על דוד המל

ותכל'ס... ר' חצקל  .למקום פלוני ולבית דירה פלונית אני הולך והיו רגלי מביאות אותי לבתי כנסיות ולבתי מדרשות''
את העניינים  החקלאי ראה שזה לא תכל'ס... הוא כ"כ אוחז מר' מרדכי... מהדבקות שלו בתורה... והוא החליט לתפוס

לידיים והוא התחיל לטפל בשלושת עצי התאנה.. מה לא עושים בשביל לעשות קורת רוח לר' מרדכי שיוכל לעלות את 
 הביכורים לירושלים...

אבל!!!! דא עקא שר' חצקל כנראה נזכר יותר מידי מאוחר... הוא נזכר באמצע החורף האחרון... ותכל'ס... שלושת עצי 
... מחוסר טיפול עקבי... הם לא מי יודע מה... ופתאום התעורר חשש!!! שהם עצים מידי חלשים... התאנה של ר' מרדכי

שאין בהם מספיק כח כדי להניב יבול של ככר דבילה של ששים מנה... אוהו... כאן יש הלכה למשה מסיני: שאם יש ג' 
לחרוש כל בית סאה בשבילם לכה"פ עד חג אילנות לבית סאה... והם יכולים לעשות ככר דבילה של ששים מנה!! מותר 

עצרת!! אבל אם לא... אם הם גם לא עושים ככר דבילה של ששים מנה... אז גם לפני עצרת אסור לחרוש כל בית סאה 
בשבילם אלא רק מלא האורה וסלו... ר' חצקל החקלאי עשה את החשבון שבקצב הזה יתכן שאין טעם אפילו להתחיל 

בוערת שלפני חג עצרת... לקראת הלקיטה... אם אי אפשר לזבל ולחרוש את כל האזור ולרענן להשקיע... אם בתקופה ה
אותו... אז אין סיכוי בכלל להגיע לשלב של לקיטת התאנים... וכאן כל הכפר נכנס לתמונה... כולם טיכסו עצות... 

ודש אדר... כולם מדברים על הג' והתגייסו כולם לטובת השלושה אילנות של ר' מרדכי... תחשוב מה שזה!!! תחילת ח
אילנות של ר' מרדכי... מה יש?? עוד חודשיים וחצי ר' מרדכי רוצה לתת ביכורים... ואם האילנות האלו לא משפרים 
בחודש הקרוב... אם הם לא מתעבים ומתחזקים... אז זהו!!! השדה מאבדת את השם שדה אילן והיא מקבלת דין של 

רק עד הפסח ולא עד העצרת... ואז הפסדנו את הביכורים.. כל הישוב התמסר לאילנות... שדה לבן ומותר לעבוד אותה 
מה לא עשינו... הבאנו את הזיבול הכי יוקרתי... חרשנו... זמרנו.. הורדנו מפה ומשם כדי לתת לו יותר עוצמה... ואז 

כלאים בחוה"מ פסח( בקשנו לקראת פסח קראנו למומחה מיוחד מטעם לשכת הגזית )שהוא אחראי על הבקורת של ה
ממנו שיתן דיאגנוזה... וב"ה הוא אמר שזה בסיידר.. אמנם על הגבול... אבל ניתן לומר שהם יכולים לתת... כל אחד ככר 
דבילה של ששים מנה!! עכשיו אתה מבין למה כולם שמחים... זה עץ תאנה שעבדנו עליו... דאגנו לו... וב"ה הנה ר' 

עכשיו מה כל זה קשור  "י אחרים זוכה כעת לארות את התאנים וכולנו בעזה"ש יחד איתו בית ה' נלך...שמלאכתו נעשתה עמרדכי 
לח"י רוטל?? פשוט ראיתי שהחזו"א אומר: שככר דבלה הוא בערך שמונה רוטל!!! יופי... רוטל זה מילה שמצלצלת לי באזור של חג 

רוטל בערב שמיטה בשביל שיהיה אפשר לחרוש בשבילם בית סאה עד  השבועות... אם ככה בא נסכם: ג' אילנות צריכות לתת כ"ד
 עצרת... אם נזכור את זה... ניתן לציין בסיפוק שהתחלנו ללמוד מסכת שביעית על רגל ימין... 
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 בקרוב ממש

  הצעה לקבלה מעשית בתורה לקראת שבועות...
ש מושג יהודי שנקרא חומש רש"י.... מה זה חומש רש"י?? זה י

צדיקים כאלו שלומדים חומש רש"י... כלומר: כמו שיש כאלו 
שלומדים "אור החיים" על התורה... ויש כאלו שלומדים "מנחת 
חינוך" או קצוה"ח מידי שבת על הסדר... אז יש כאלו שלומדים 

"חמשה חומשי צריך לדעת ש אז זהו שלא!!!חומש רש"י... 
תורה" זה הספר תורה של העם היהודי... שאת זה יהודי חייב 
לדעת!! נקודה!!! שים לב: חומש זה לא נשים נזיקין... זה לא 

. אלא זה התורה!!! התורה בעצמה..מסווג לעיון ולא לבקיאות... 
אז האם צריך ללמוד חומש עם רש"י או עם רמב"ן או עם אור 

טוח צריך ללמוד חמשה חומשי החיים? לא יודע!!  מה שב
שיהיה מובן ושתדע מה כתוב  טוב!!תורה... וללמוד את זה 

)ותסלח לי... קרה לא פעם שנעזרתי בחומש עם פירוש שם!! זה הכל!! 
"פשוטו של מקרא..." אתה יודע למה?? כי הייתי פשוט צריך להבין מה כתוב... 

 ובאותו מקרה דווקא הפירוש הזה עזר לי להבין...(
רק לצורך המחשה: רוצה דוגמא בסיסית מה נקרא ללמוד  

כעת אנחנו אוחזים  יש לי דוגמא אקטואלית:?? טובחומש 
בפרשת במדבר! סליחה על השאלה: אתה יכול להגיד לי מה 

לא!! לא בקשתי וורטים... לא בקשתי    במדבר?? פרשתכתוב ב
כ רוצה סקירה בסיסית מה דרשות לשבת אופרוף... אני בסה"

כתוב בפרשה... זה הכל.. מה בקשתי??? נו.. אתה מסוגל להגיד 
)כולל  תשעים אחוז מהאנשים לא יודעים להגיד!!!לי מה כתוב?? 

אני...( אם אתה רוצה.. דבר איתי ב"בעלותך" שמה... בקברות 
התאווה ובמעשה מרים... תדבר איתי בחטא המרגלים... שם 

טוב... אתה יודע מה... דבר איתי בסוף פרשת  דווקא אני יודע
קורח... שם יש את כל הגופי תורה של "מתנות כהונה..." עשיתי 
שטייגן בזרעים... שם אני יכול לדרוש לך כל פסוק "תרימו" 
אתם... גם אתם... כדגן מן הגורן וכו'...  אבל לא!! אני דווקא 
 מתעקש על פרשת במדבר!!! תגיד לי בשתי מילים מה

אתה לא יודע!! כי גם אני לא הנושאים של פרשת במדבר... 
נכון??? נו... מה זה אומר שאני לא  )סליחה ממי שכן יודע...( יודע!!!

לא מדברים  שאני לא יודע מה כתוב בתורה!!!יודע... זה אומר 
פה על משניות... לא גמ'... לא קדשים ולא טהרות ואפילו לא 

ם על תורה!!! אנחנו לא יודעים בקיאות בנביא... אנחנו מדברי
ובשביל זה!!!! בדיוק  זה לא בא בחשבון!!!!  בתורה...מה כתוב 
יש תקנת חז"ל מיוחדת!! דינא דרבנן!!! מה שנקרא  בשביל זה

"שנים מקרא ואחד תרגום"!!  שנים מקרא ואחד תרגום זה לא 
סוג של תיקון או תפילה... וזה גם לא מתחיל ונגמר בתקנת חז"ל 

נטילת ידים או עירובי תבשילין... יש פה משהו מעבר לזה!! כמו 
חז"ל פה התערבו בסדר הלימוד האישי שלנו ודרשו מאיתנו 
להכניס בלוח הזמנים סדר לימוד שבועי בחמשה חומשי 

)שתבין: חז"ל בדרך כלל לא מתערבים בתוכן הלימוד של הישיבות... תורה!!! 
רא חז"ל לא יתערבו ויגידו לו אם ראש ישיבה החליט השנה ללמוד בבא בת

ללמוד יבמות... על זה נאמר אין אדם לומד אלא מה שלבו חפץ... גם כשיש דין 
ש"שואלים ודורשים מעניינו של חג ל' יום קודם החג" זה בעיקר בייחס 

חז"ל לתלמידים שכבר שואלים את הלב, שיש דין קדימה לשואל בענייני החג( 
.. ומכתיבים לנו: אדוני היקר: פה מתערבים לנו בסדרי הלימוד.

מידי שבוע אנחנו דורשים ממך לעבור על פרשת שבוע... 
 ולמה?? 

אם תגיע לגיל ארבעים ויתברר שמעולם  מסיבה פשוטה מאוד:
לא למדת סוגיה של מודה במקצת... נו... זה לא בהכרח 
עמארצת... סו"ס במקום ללמוד סדר נזיקין... החלטת להקדים 

ונשים... כמו כן: אם תגיע לגיל חמשים  וללמוד סדר מועד
ויתברר שמעולם לא ידעת שיש עשר ספירות ושש קצוות... נו... 

 22אז כנראה שאין לך עסק בנסתרות... אבל אם הגעת לגיל 
והתברר שאתה לא יודע את פרשת ערכין וחרמין ותמורה 

שים לב: אני  זו כבר בורות גמורה!!! שבסוף פרשת בחוקותי...
דגיש: מי שלא יודע מסכת ערכין ותמורה.. נו. זה לא חוזר ומ

בהכרח עמארצת... סו"ס "כולי תנויי בנזיקין הוה.." אבל אל 
בסוף תשכח שיש גם פרשת ערכין ותמורה בתורה שבכתב!! 

ואם את זה אתה לא יודע זו עמארצ'ת לא רק  פרשת בחוקותי...
ש!! כי זה תורה שבכתב ממ בעיקר מדאורייתא!!!מדרבנן אלא 

בדיוק על זה נאמר הביטוי בגמ': "אפילו תינוקות של בית רבן 
 על זה אין תירוצים... זה א' ב' של יהודי!!יודעים אותו..." 

רק מה?? שוב... המושג ללמוד חומש... נכנס לנו לאיזה קטיגוריה 
של "חומש רש"י" או וורטים לפרשת שבוע... או אפילו לשנים 

 שזו התורה בעצמה!!!זהו!!! שצריך לדעת מקרא ואחד תרגום... אז 
תשמע לי... אם אתה מחפש  ולכן למסקנה:את זה חייבים לדעת!!! 

איזה קבלה טובה לחג השבועות.. להוסיף משהו משמעותי בידיעת 
התורה... הקבלה שצריכה להיות ראשונה בתור זה פשוט להתחיל 

ן?? פשוט ושוב: מה זה בעיו בעיון!!ללמוד שנים מקרא ואחד תרגום 
להפסיק לדעת מה כתוב!!! מה כתוב בספר תורה של העם היהודי...

לחשוב שזה וורטים... להפסיק לחשוב שזה משהו למגזר  מסוים 
זו  שהם בקטע של תנ"ך או בקטע של הליגער חומש רש"י... 

התורה שלא תהא מוחלפת!!!! אם אתה רוצה אתה יכול להתחיל 
ני ישראל ממצרים..." תלמד בפרשה של "בחודש השלישי לצאת ב

את זה בעיון!! את "יום אשר עמדת לפני ה' אלוקיך בחורב" ואתה 
אבל בחג תהיה מופתע לגלות שאתה לא יודע מה כתוב שם... 
 השבועות הזה... יוצאים לדרך!!! הסוף לעמארצת בתורה
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 . כמה מילים על המצב הבטחוני..עם סגירת הגיליון.
עם סגירת הגיליון... עקב המצב הבטחוני הקשה... אנחנו כאן בהודעה חשובה ומצילת חיים 

 ובכן:מטעם "פיקוד העורף..." 
בחור יקר: חשוב מאוד שתדע!!! שבימים האלו כשמודיעים שחוסל אחד הבכירים בזרוע 

... במילים אחרות: משגרי 25או בן  22ן הצבאית של החמא'ס... על פי רוב מדובר בצעיר ב
הרקטות לכיוון עוטף עזה זה בדרך כלל בחורים בשיעור א' או שיעור ב' ישיבה קטנה... מי 
שכבר משגר רקטות לכיוון אשקלון נתיבות אופקים... זה כבר צריך להיות בחור "מבוגר" 

' מישיבה גדולה הוא שעוד רגע עולה לישיבה גדולה של בית חנון... ובחור משיעור ב' וג
ובכיר כבר חופר מנהרות ושולח טילים לגוש דן... ובחור בקיבוץ הוא כבר מהנדס טילים 

 בזרוע הצבאית של החמאס...  רציני מאוד
אתם הזרוע הצבאית של תורה מגנא ומצלא...  ואם ככה!!! אז קדימה... אתם בתמונה!!! 

הוא לא אמר  -לשתק חצי מדינה אל תאמר נער אנוכי!!!! כי המחבל הזה שמצליח כעת
הוא יודע להכיר טוב מאוד את היכולות ההרסניות שלו... והוא יורה עם כל  נער אנוכי!!

 הכח ומצליח... 
אז בבקשה!!! בחורים יקרים: אנחנו צריכים להכיר בכוחנו לכה"פ כמו שהם מכירים 

דיוק השבוע נסעתי בכוחם... אני מכיר הרבה בחורים שיש להם משיכה חזקה לכדורגל... ב
במונית ליד איזשהו מקום וראיתי שם איזה "שיעור כללי..." מישהו אמר לי: צא אליהם... 
תעשה להם פרצוף... שיתביישו... שילכו משם... אמרתי לו: צר לי!!! יש לי איזושהי רתיעה 

כי הטבע הזה של בחור צעיר להיאבק  אתה יודע למה??מלדבר נגד היצר של כדורגל... 
הילחם ולנקוט צד מול יריב ולהתמלאות באש יוקדת של רצון לנצח אותו זה יצר בריא... ול

ממילא בחור  כי שרית!!!יהודי נקרא ישראל מלשון  ובעיקר יצר יהודי!!!זה יצר אנושי... 
שלוקח את היצר הזה לכדורגל זה כמובן עצוב וחבל... חבל מאוד שהתכונה הזו מנווטת 

ולכן צריך לקחת את התכונה הזו כמות שהיא ולגייס אותה  למקום כ"כ חסר תוכן...
רק במקום הנכון... כמו שר' יוחנן ראה את  -לתורה!!! אסור לדכא אותה... צריך אותה

חילך עוצמת הלוחמה של ראש השודדים ריש לקיש.. רבי יוחנן הצביע עליו ואמר: 
בדיוק!!! מה שעשית עכשיו  אני צריך את זה!! בדיוק את זה!! את התכונה הזו לאורייתא!!!

רק בתורה!!! אל תשתנה... אל תעיז לדכא את  ---בתור שודד... אני רוצה את זה עצמו
)ובאמת ריש לקיש התכונות הלוחמניות האלו שיש לך... תקח אותם כמות שהם לאורייתא!!! 

מסתער עליו בעשרים לקח את זה לתורה... ולא חלפו ימים רבים וכל מימרא שרבי יוחנן אומר... ריש לקיש 
  וארבע קושיות...(

רבי יוחנן לא ניסה למתן את הטבע  חילך לאורייתא!!!זה הפשט הפשוט של המילים 
קח את התכונה הזו בעצמה ורק תנווט  חס ושלום!!!הנאבק והלוחם של ריש לקיש... 

 אותה למקום הנכון... 
ור שיש לו משיכה ללוחמה!!! כשאני רואה בח )לא יודע אם אני צודק(זה מה שאני טוען... 

למאבק!! וזה כעת מתפרק לכדורגל... אני לא מוכן "לרדת" עליו... אני חס על התכונה הזו... 
היא תכונה טובה!! תכונה יקרה!! אנחנו צריך אותה... רק דבר אחד: חבל... תקבל על עצמך 

  !!!רק למקום הנכון!!!! חילך לאורייתא!לקחת את התכונה הזו כמות שהיא... 
אז הנה... ערב חג השבועות... זה הזמן המתאים ביותר לקבל החלטה!!! בא נחליט שאנחנו 
מעבירים את היצר של הכדורגל ולוקחים אותו כמות שהוא למחוז אחר לגמרי... והנה!! 

 המשחק כעת בעיצומו...
יש מצד אחד עומדת קבוצה של כמה אלפי טרוריסטים בגיל שלך!!! כן... שחקני החמאס... 

לו מאמן משלו... הוא חדור מוטיבציה... חדור רצון... מאמין בשליחותו... נחוש לאחוז 
 במסגד אקצא ולהגיד כולה שלי!!! 

ומי עומד מולו?? מי החברותא שלו?? אתה!!!! אתה עומד מהעבר השני  ואתה יוצא עליו 
בדל בינך בהפגזה קרקעית עם עמל התורה... תורה בטהרתה... תורה בקדושתה... כל הה

לבינו שהקול קול יעקב והידיים ידי עשיו... הוא מגיע עם הידיים ואילו אתה נלחם נגדו 
בחלונות הגבוהים... בהקול קול יעקב!!!! כן... שישראל סבא נאבק מול עשיו.. הוא הבין 
שלא מלכלכים את הידיים פיזית מול המפלצת שקוראים לה עשיו... אם כבר נאבקים 

)כן... היום אין אחד שלא מבין... שהמאבקים האמיתיים ביותר מולו בחלונות הגבוהים... מולו... נאבקים 
נעשים דווקא בצווארון לבן מול מקבלי ההחלטות ולא מול עשן ואש.. גם ה"בכירים" של החמאס מבינים את זה 

  מצוין...(
!! מול אז בא נצא למאבק!!! נצא למלחמת חורמה מול המחבלים והטרוריסטים בני גילנו

החלונות הגבוהים שלהם... מול כח הטומאה של בני ישמעאל... אלה ברכב ואלה בטילים 
 זה מאבק אמיתי אמיתי!!!  באמת!!! תחשוב על זה!!!ואנחנו בשם ה' אלוקינו נזכיר... 

תפתח את הגמ'... ותעביר לנגד עיניך דמות של מחבל בגיל שלך!!! אני מבטיח לך שיש 
יזה דימיון מודרך... יש כזה אחד והוא קיים ואתה כבר פוגש אותו דמות כזו... זה לא א

בהידי הפיצוצים... ואתה מולו במגרש  הוא בידיים ואתה בקול קול יעקב... זה ככה!! זה 
 לגמרי ככה!!! 

ויש לנו אבא שבשמים משותף שעומד מול המגרש הזה ושופט מי ינצח... איזה כח ינצח... 
הם לא כמו הקינדערלאך שמה בכנסת שמתקוטטים כמו ותחשוב: המחבלים האלו 

תינוקים... לא!! מפחיד לומר... אבל המחבלים האלו הם ברמה הרבה יותר גבוהה!!! הנושא 
שלהם הוא הרבה יותר מהותי!! הם רבים על מסגד אקצא... הם רבים איתנו על דברים 

זה סלע  כיפת הסלעלך:  חשובים באמת!!!! הם נלחמים על אבן השתיה!!! כן... להוי ידוע
 שמיוחסת לאבן השתיה... זה שם!!!! 

ואתה יודע מה זה אבן השתיה?? זו האבן שממנה הושתת העולם וברגעים שיוסף 
הצדיק עמד לבד לבד בניסיון הקשה ביותר... המדרש אומר שהקב"ה הגיש לפניו 

ת שלך... את אבן השתיה ואמר לו: אם אתה נאמן לי ועומד בניסיון האבן הזו נהיי
אתה נהפך להיות צדיק יסוד העולם ואתה מכאן ואילך רועה אבן ישראל וכל 
השפע של העולם מסור בידיים שלך... אבל אם אתה לא עומד בניסיון אני מפוצץ 
את האבן הזו שממנה הושתת העולם וכל העולם חוזר לתוהו ובוהו... ואז יוסף 

שם נולד הצדיק הראשון שכל הצדיק התגבר ומשם!!!! משם רועה אבן ישראל!! 

המפתחות של העולם בידיים שלו... וכעת על האבן הזו אנחנו רבים... כל 
ההתפרעויות... כל הטילים... כל המתחים... הכל סביב אבן השתיה הזו... מי 
הולך לקחת אותה??? האם אתה הבחור ישיבה שמחליט לשמור על 

עה בתורה שיקרה היא העיניים בקדושה ובטהרה ויושב ועוסק בעמל ויגי
 מפנינים... יותר מכה"ג שנותן כף ומחתה על אבן השתיה... 

או!!!! שהוא יקבל את הגביע... הוא... המחבל הזה בן גילך... השטוף בזימה הזה... 
כאן ניטש המאבק!!! וזה לא צחוק!!! זה מאבק משמעותי... זה מאבק ברמה... הוא 

ן השתיה שלי... ומי עומד כנגדו??? אתה, זורק עלינו טילים ואומר כולה שלי! אב
היוסף הצדיק של הדור שלנו... שאתה עומד מולו ואומר: אני בן של הקב"ה... אני 
הכלה של הקב"ה... אני הוא זה שמתמודד לבד לבד מול ניסיונות... אני הוא זה 
שרק הקב"ה יודע כמה קשה לי ללמוד ואיזה התמודדויות יש לי... אבל למענו אני 

 אמץ ומתגבר ומשתכחין מצערא דילהון ועסקין בחדוותא דילי...מת
אבן השתיה היא שלי!!! הקב"ה מוסר אותה לי... איפה הוא מוסר לי אותה?? 
בשקט בשקט... איפה שאף אחד לא נמצא... איפה שאף אחד לא רואה... בל 
נשכח... אבן השתיה מקומה בקודש הקדשים... דביר המוצנע.. קודש הקדשים זה 
מקום כזה שרק אני והקב"ה נמצאים בו... ולכל אחד מאיתנו יש הרבה רגעים 
כאלו של קודש הקדשים... רגעים שרק הקב"ה יודע מה עובר עלי... לא ההורים... 
לא המשגיח... לא החברותא.. אף אחד לא מעלה על דעתו כמה תעצומות נפש 

אותו ערבי  -שלי נדרשים ממני כדי לאסוף את עצמי ולהתחיל יום... החברותא
מבית חנון... אותו כולם מכירים... כשהוא מחליט להתמסר למען אבן השתיה... כל 
גוש דן צריכה לרעוד... אבל כשאני מוסר את נפשי לאבן השתיה זה נעשה לבד 
לבד... מול הכרית... מול הקשיים וההתמודדויות שרק הקב"ה יודע עליהם... ושם!!! 

!! שם אני אנצח את הישמעאלי הזה... הוא אמנם בשקט הזה של קודש הקדשים!
עושה ביצועים מרהיבי עין... הוא מצליח להעיף טילים באויר... אבל אני במלחמות 
הפנימיות שלי ומפגני נאמנות שלי לאבא שבשמים בשלל הניסיונות שלי.. שם 

 אני מקבל את הגביע!!! 
 שם יעקב גונב את הברכות מתחת אפו של עשיו... 

 ת זה... נפנים את זה... וקדימה... יוצאים לחזית!!!!!  נבין א
--- 

בא ניכנס לראש שלו... של המחבל בן השמונה עשרה מחאן יונס... מה הדחף 
 שלו?? מה מוציא אותו מהמיטה בכזו חיוניות בשעה כ"כ מוקדמת? 

הוא יודע שצריך כעת לגזול את מנוחתם של מועצה  העניין הוא פשוט מאוד:
יש... ואין הדבר תלוי אלא בי!! אם אני זורק עכשיו את הטיל... אני אזורית לכ

מצליח להציק להם... ואם לא אז חלילה לא... אין ברירה!! חייבים לצאת 
 מהמיטה... אחרת הטיל ישאר כאן ולא יעוף... 

לנו הרבה יותר קשה להרגיש את זה... אם אני לא אקום בבוקר יש -אז זהו!!! ש
ף או כן יעוף... אז זהו!!! שאצלנו זה יושב על דברים יותר איזה טיל שלא יעו

עמוקים ועדינים.. יש אבא שבשמים שהוא לא מרוצה!! הוא מפגין חוסר שביעות 
רצון!! כבר יותר משנה שהקב"ה מפגין כעס בכל מיני דרכים... ויש כלל: 
כשהקב"ה מפגין כעס זה אומר שהוא רוצה תקשורת... זה אומר שחסר פה 

אם מידת הדין מתוחה זה אומר שהקב"ה  )אתה תבין את זה אחרי החתונה...( ת...תקשור
רוצה שמישהו יהיה איתו וחסר!!! והקב"ה לא צריך הרבה... אצל הקב"ה זה לא 
עובד עם כמויות... מספיק אברהם אבינו אחד... אבל עם כל הלב... עם כל 

ורה!!! למה צריך עמל?? הנכונות... לנכונות הזו קוראים במילה תורנית: עמל הת
 תביע נכונות עם כל הלב להתמסר לה' ולתורתו... 

אלו הם הנימים העדינים שאנחנו מושכים בהם... ואין הדבר תלוי אלא 
מרצועת עזה מבין שרק אני יכול לזרוק  81-בי!!! בדיוק כמו שהערבי בן ה

את הטיל הזה... על אותו משקל והרבה הרבה יותר מזה: רק אתה יכול 
ליצור קשר עם בורא עולם ולתת לו קורת רוח בעולמו וישוב חרון אפו 

 מעמו מעירו מארצו ומנחלתו... זה תלוי בך!!! ורק בך!!!
אין!! אין לקב"ה הרבה אנשים שיודעים לתקשר איתו!! להבין שהוא רוצה  

קשר... כמה שזה נראה אבסורדי אבל עשרים דורות מאדם הראשון ועד 
א הבין מה בורא עולם רוצה... כולם מכעיסים ובאים... אברהם... אף אחד ל

כולם רואים שהקב"ה כועס וכועס... ואף אחד לא קלט שה' רוצה קשר... 
אדם אחד בלבד קלט!!! אברהם אבינו... וברגע שהוא הבין את זה ופעל 

 בהתאם לזה כל העולם קיבל תוכן... ארץ יראה ושקטה... 
!!! הצאצא של אברהם אבינו... ה' מפגין כעס כעת העולם מחכה לך!!! אתה הבודד

כי הוא רוצה את הקשר שלך... שתביע נכונות לקבל על עצמך עול תורה!! ועם כל 
הלב.. כעת תבין מה הקשר בין השטייגן שלך לפיגוע שברגע האחרון סוכל... פעם 

 הייתי מאוד מסתבך עם זה: 
וות בטוח?? כן... התרגלנו מה הקשר... אני פה יושב ולומד ושם אנשים ניצלים ממ

 אבל מה הקשר???לדקלם את זה... 
התשובה היא: שיש מנהיג לעולם!! ובאופן נורמלי לא אמור לקרות דברים 
רעים... ואם קורה משהו יש פה מפגן... יש פה אמירה... ה' אומר: אני לא 

 מרוצה... ומי יכול לעשות אותו מרוצה?? אני!!!! 
שלי... ובשמירת עיניים שלי... ובהתגברות שלי ממילא אני פה, בקול תורה 

בשלל ניסיונות למענו יתברך... אני פשוט מצדיק את כל קיומו של העולם 
השיב את חמתי מעל בני ישראל בנכונות שלו  ____ויענקלה מישיבת__

 כלפי ובזכותו לא כיליתי את בני ישראל בקנאתי!!!    
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